
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 2.9.2020 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Milan Dufek, Ing. Karel Marek, Václav Houska 

Hosté: Anders 

V Hradci Králové dne 2.9.2020 

Předmět jednání: 

 Výbor projednal žádost firmy CETIN o umožnění výměny kabelových rozvodů za 

optické kabele a tím získání větší kvality. 

 Výbor projednal zajištění opravy výpadku proudu ve vchodu 575 a rozhodl umožnot 

elektrikáří  p. Pekařovi stálý přístup do budovy za účelem urgentní opravy – Dufek 

 Byla projednána změna smlouvy o úklidu p. Kaplanová, dále řeší Marek 

 Byla projednána stížnost na častý a nadměrný noční hluk v bytu p. Maršíkové v 5 

patře 575. Bude zasláno důrazné upozornění majitelce v souladu s DŘ. 

 Projednal výměnu vodního filtru v 575 – Dufek 

 Opětovně projednal návrhy na výměnu osvětlení společných prostor. 

 Projednal výměnu podlahové krytiny ve výtazích a úhradu faktury. 

 Projednal žádost notářské kanceláře ve věci dědického řízení – Ježek 

 Projednal konečné stanovisko k videotelefonům pro firmu ANIMO ( celkem 4) Ježek 

 Projednal příkazní smlouvu s firmou CESORG 

 Projednal možnost změny plateb a přechod na elektronické bankovnictví – Ježek 

 Projednal stav finančních prostředků a úhrady závazků. 

 Projednal výsledek kontroly účetní knihy a pokladny, kterou vede p. Marek. Kontrola 

revizní komise bez závad - Anders  

 

 

Usnesení: 
- Ježek – osvětlení, výměna podlahy výtahy zajistit, Animo Mohemia 
- Marek – zajistit dokumenty k úklidu 
- Dufek – vodní filtr, elektrikář 
- Houska – úhrady fakturace 


